

သုံးစွဲသူဝန်ဆောင်မှု မူဝါဒ

OMRON HEALTHCARE SINGAPORE Pte Ltd (Myanmar Representative Office) ထုတ်ကုန် ဝန်ဆောင်မှု အကယ်၍ သင်ဝယ်ယူထားသော OMRON ထုတ်ကုန်နှင့် ပတ်သတ်၍ ပြုပြင်လိုသည် ဖြစ်စေ၊ နည်းပညာ အကူအညီ လိုအပ်သည်ဖြစ်စေ၊ တိကျမှုကို တိုင်းတာလိုသည် ဖြစ်စေ၊ တခြားသော ထုတ်ကုန်နှင့် ပတ်သတ်သည့် ဝန်ဆောင်မှုများကို လိုအပ်ခဲ့ပါက ကျေးဇူးပြု၍ သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်ရှိ ဝန်ဆောင်မှုစင်တာ (သို့မဟုတ်) သက်ဆိုင်ရာ ဌာနကိုယ်စားလှယ်ထံသို့ ဆက်သွယ်ပေးရမည် ဖြစ်ပါသည်။ ဆက်သွယ်နိုင်သည့် ဝန်ဆောင်မှု စင်တာ၏ အချက်အလက်အသေးစိတ်ကို အောက်တွင် ဖော်ပြပါမည်။

ဝန်ဆောင်မှု တစ်စုံတစ်ရာရယူရန်အတွက် ဝန်ဆောင်မှုစင်တာကို မဆက်သွယ်မီ သင် ဝယ်ယူထားသော ကုန်ပစ္စည်းနှင့်အတူ ပါဝင်သော အသုံးပြုနည်းလမ်းညွှန်မှ ပြသနာများဆိုသည့် အပိုင်းကို ဖတ်ရှုထားရန် အကြံပြုပါသည်။ ထိုအပိုင်းတွင် စက်၌ဖြစ်ပေါ်တတ်သော မှားယွင်းမှုများနှင့် ယေဘုယျပြဿနာများကို ဖြေရှင်းသည့်နည်းလမ်းများ ပါဝင်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်- OMRON Healthcare Myanmar

လိပ်စာ- အမှတ် ၁၃၊ သစ္စာလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်

ဖုန်း- 09 444 438 160, 09 444 438 161, 09 444 438 162, 09 444 438 163 (တနင်္လာနေ့မှ သောကြာနေ့ထိ နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၅ နာရီ)

အထိ၊ စနေ၊ တနင်္ဂနွေ နှင့် အစိုးရရုံးပိတ်ရက်များ ပိတ်သည်။)

အကြံပြုချက်များပေးပို့ရန်- Healthcare-MM@omron.com

အီးမေးလ်ဝန်ဆောင်မှု: ဝန်ဆောင်မှုစင်တာမှ သင့် အီးမေးလ်ကို အတတ်နိုင်ဆုံး သုံးရက် အတွင်း (စနေ၊ တနင်္ဂနွေနှင့် အစိုးရ ရုံးပိတ်ရက်များမှအပ) ပြန်ကြားပေးမည် ဖြစ်သည်။ သို့သော်လည်း အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် အီးမေးလ်မှတစ်ဆင့် အကြောင်းပြန်ရန် နှောင့်နှေးမှုများ ရှိနိုင်သည်။

အာမခံခြင်းဆိုင်ရာ မူဝါဒ

OMRON ၏ အာမခံခြင်းဆိုင်ရာ အသုံးအနှုန်းများနှင့် အခြေအနေများ

၁။ ဤအာမခံချက်ကို OMRON HEALTHCARE SINGAPORE Pte Ltd (Myanmar Representative Office) မှ OMRON ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းကို

သုံးစွဲနေသော သုံးစွဲသူများထံသို့ ပေးပို့ခြင်း ဖြစ်သည်။ ဤ အာမခံသည် OMRON ကုမ္ပဏီတွင်

စာရင်းသွင်းထားသော တရားဝင် ရောင်းချခွင့်ရှိသူထံမှ ဝယ်ယူထားသည့် မြန်မာနိုင်ငံတွင်ရောင်းချသော OMRON

ထုတ်ကုန်များ အတွက်သာ ရည်ရွယ်သည်။ OMRON မှ ဤ အာမခံကို ပြောင်းလဲပြင်ဆင်နိုင်ခွင့် ရှိပြီး

ပြောင်းလဲပြင်ဆင်မှုများကို OMRON ၏ တရားဝင်ဝက်ဒ်ဆိုဒ်တွင် ဖော်ပြပေးသွားမည် ဖြစ်သည်။

၂။ အာမခံကာလအတွင်း OMRON ထုတ်ကုန်များကို အာမခံအချက်များ နှင့်ပတ်သတ်သည့် သက်ဆိုင်ရာကုန်ပစ္စည်းကို

OMRON မှ အစားထိုး ပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး

သုံးစွဲသူပေါ်ဆူမှုကြောင့်ဖြစ်သော ပျက်စီးမှုများသည် အာမခံနှင့် မသက်ဆိုင်ပါ။

၃။ သုံးစွဲသူများအနေဖြင့် အွန်လိုင်းမှ တစ်ဆင့် အာမခံစာရင်းသွင်း ဖြည့်လိုလျှင်

<https://www.omronhealthcare-ap.com/mym> တွင် ပစ္စည်းဝယ်ယူပြီး ၁၀ ရက်အတွင်း ပြုလုပ်ရမည်ဖြစ်သည်။

၄။ အာမခံကဒ်ပြား၏ မိတ္တူကို သုံးစွဲသူများမှ သိမ်းယူထားရမည် ဖြစ်သည်။

သုံးစွဲသူများအနေနှင့် အာမခံအကြောင်း ပိုမိုသိရှိလိုပါက OMRON ၏ ဝက်ဒ်ဆိုဒ်တွင် ဝင်ရောက် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

၅။ အာမခံခြင်းနှင့် ပတ်သတ်သည့် အချက်အလက်များ မပြည့်စုံခြင်း၊ မှားယွင်းခြင်းများ ရှိပါက OMRON မှ အာမခံခြင်းနှင့် သက်ဆိုင်သည့် ဝန်ဆောင်မှုများကို ငြင်းပယ်ခွင့် ရှိသည်။

၆။ အာမခံခြင်းသည် OMRON မှ ပေးအပ်သော တန်ဖိုးရှိသည့် ဝန်ဆောင်မှု ဖြစ်သည်။ ဤ ဝန်ဆောင်မှုသည် ပစ္စည်းကို ဝယ်ယူသည့် ပထမဆုံးနေ့မှ စ၍ အောက်ဖော်ပြပါ အချိန်အတိုင်းအတာ အထိ အနည်းဆုံး သက်ရောက်သည်။

ထုတ်ကုန်	အာမခံ သက်တမ်း
အလိုအလျောက်သွေးပေါင်ချိန်စက်	၅ နှစ်
ရင်ကျပ်ရောဂါ ဆေးရှူစက်	၃ နှစ်
သာမိုမီတာ	၁ နှစ်
အီလက်ထရောနစ် နှိပ်စက် (TENS)	၁ နှစ်
အခြားသော OMRON ထုတ်ကုန်များ(အပိုပစ္စည်းများမှအပ)	၁ နှစ်

၇။ အာမခံကို မည်သူ့ကိုမျှ လွှဲပြောင်းပေးခြင်း၊ ညှိနှိုင်းခြင်း မပြုလုပ်နိုင်ပါ။

၈။ ဤအာမခံသည် ကုန်ပစ္စည်းများနှင့် ထုတ်လုပ်မှုများကြောင့် ဖြစ်သော ထိခိုက်မှုများကိုသာ တာဝန်ယူမည် ဖြစ်သည်။ အောက်ပါ အခြေအနေများသည် အာမခံတွင် အကြိုမဝင်ပါ။

- တခြားသော အာမခံချက်များ သက်ရောက်နေသော ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများ
- မှားယွင်းသော အသုံးပြုပုံ၊ မတော်တဆ ထိခိုက်မှုများ လည်းကောင်း OMRON ၏ ကြီးကြပ်မှု မပါဘဲ ကိုယ်တိုင် ပြင်ဆင်ခြင်းကြောင့်လည်းကောင်း၊ အသုံးပြုနည်းလမ်းညွှန်တွင် ပါဝင်သော အချက်များကို သွေဖည်ခြင်းကြောင့်ဖြစ်သော မည်သည့် ပျက်စီးမှု မျိုးမဆို။
- ပုံမှန် ပွတ်မိတိုက်မိခြင်းကြောင့်ဖြစ်သော အလိုအလျောက် သွေးပေါင်တိုင်းစက်၏လက်မောင်းပတ်နှင့် လေညှစ်ဘောလုံးထိခိုက်မှုများ။
- ဘက်ထရီ၊ ဂျယ်လ်သုတ်ထားသော လျှပ်စစ်ငုတ်ပြားများ ကဲ့သို့အားကုန်နိုင်သောပစ္စည်းများ။
- ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများအား OMRON မှ ကြီးကြပ်မှုမပါဘဲ မိမိဘာသာပြုပြင်ထားခြင်း
- ဝါယာကြိုး အတပ်မှားခြင်း၊ ပလပ်မှားထိုးခြင်း ကဲ့သို့ လျှပ်စစ်နှင့်ဆိုင်သော

အမှားများ

- ပစ္စည်းထိန်းသိမ်းမှု အားနည်းခြင်းကြောင့်ဖြစ်စေ၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ထိခိုက်မှုကြောင့်ဖြစ်စေ ပျက်စီးမှုများ
- သဘာဝ ဘေးဒဏ်၊ မီး၊ သူခိုး၊ ရေကြီးခြင်း၊ စားစေ လောင်စေသော ပစ္စည်းများ၊

တိရစ္ဆာန်များ၊ အင်းဆက်ပိုးမွှားများကြောင့် ဖြစ်သောထိခိုက်ပျက်စီးမှုများ

- အခကြေးငွေယူ၍ မိသားစုအများအပြားကို မျှဝေသုံးစွဲခြင်းကြောင့်ဖြစ်သော

ထိခိုက်ပျက်စီးမှုများ

- တစ်စုံတစ်ရာ ချို့ယွင်းမှု၊ ပျက်စီးမှုကို ရှာမတွေ့ခြင်း
- နိုင်ငံတွင်း (သို့မဟုတ်) ပြည်ပမှ ထုတ်လုပ်သော တရားမဝင်သော

ကုန်ပစ္စည်းများ

၉။ OMRON သည် အာမခံရှိသော ကုန်ပစ္စည်းများကို ပြုပြင်ပေးရန်၊ လဲလှယ်ပေးရန် အစီအစဉ်များ ရှိပါသည်။

အကယ်၍ ပစ္စည်းကို လဲလှယ်ပြီးပါက ထိုပစ္စည်းအတွက် အာမခံသက်တမ်းကုန်ဆုံးမည် ဖြစ်သည်။

၁၀။ ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများကို ပြုပြင်ခြင်း နှင့် လဲလှယ်တပ်ဆင်ပေးခြင်းသည် ထုတ်ကုန်ပစ္စည်း၏ တန်ဖိုးထက် မပိုသင့်ပါ။

၁၁။ မည်သည့်ထုတ်ကုန်မဆို အာမခံ သက်တမ်းကုန်ဆုံးပါက ထုတ်ကုန်ကို ပြင်ဆင်ပေးခြင်းစရိတ်များကို ပေးချေရမည် ဖြစ်သည်။

၁၂။ OMRON မှ ကုန်ပစ္စည်းတစ်ခုကို ပြုပြင်ရာတွင်

- ပုံမှန် အခြေအနေတွင် OMRON သည် ကုန်ပစ္စည်းတစ်ခုကို ရုံးဖွင့်ရက် နှစ်ပတ် အတွင်း ပြုပြင်ပေးမည် ဖြစ်သည်။ သုံးစွဲသူများကိုလည်း အကြောင်းကြားမည် ဖြစ်သည်။

- ပြုပြင်ပြီးသော ကုန်ပစ္စည်းများကိုလည်း ဝန်ဆောင်မှု စင်တာတွင် ရယူနိုင်ပါမည်။ ပြင်ပြီးသော ပစ္စည်းကို သုံးစွဲသူမှ ရက် ၆၀ အတွင်း လာရောက် မယူပါက OMRON မှ ထိုပစ္စည်းအား စွန့်ပစ်နိုင်ခွင့် ရှိသည်။

၁၄။ စတိုးဆိုင်များ၊ ကုန်ပစ္စည်းဖြန့်ဖြူးသူ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် တခြားသော မည်သည့်ရောင်းဝယ်သူမျှ ဤအာမခံကို ပြောင်းလဲခွင့်မရှိပါ။

၁၅။ ဤအာမခံသည် တိုင်းပြည်တွင်း ပြဋ္ဌာန်းထားသော ဥပဒေများနှင့်အညီ ဖြစ်ရပါမည်။

ကုန်ပစ္စည်းအသုံးပြုရန် အကူအညီလိုအပ်ပါက ဝန်ဆောင်မှုစင်တာသို့ ဆက်သွယ်ပါ။

OMRON Healthcare Myanmar

လိပ်စာ- အမှတ် ၁၃၊ သစ္စာလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်

ဖုန်း- 09 444 438 160, 09 444 438 161, 09 444 438 162, 09 444 438 163

(တနင်္လာနေ့မှ သောကြာနေ့ထိ နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၅ နာရီ

အထိ၊ စနေ၊ တနင်္ဂနွေ နှင့် အစိုးရရုံးပိတ်ရက်များ ပိတ်သည်။)